



Green Contractor Award 2024
環保承建商獎勵計劃 2024
(GCA 2024)



“ *Green Contractor Award 2024*

is to encourage ArchSD's Contractors to devote more environmental considerations to their works in addition to the quality of works achieved

環保承建商獎勵計劃2024

鼓勵承建商在建築施工期間，一方面確保工程質量，同時亦專注環境因素及提高工地環保的意識和水準



Contractors

in new works projects of contract sum exceeding \$50M with ArchSD as works agent during the period from Dec 2023 to Nov 2024 will be.....

所有造價在五千萬元以上的建築署新工程合約並在二零二三年十二月至二零二四年十一月其間施工的承建商均.....

AUTOMATICALLY ENROLLED
自動登記入評審之列



Special Award (Empowering New Generation)

is to appreciate contractors who are actively implementing incentives to attract young generation to join the construction industry; and measures for new generation development (e.g. training, mentorship scheme, study leave, activity to promote sense of purpose, etc.)

環保承建商特別獎 〔青年發展〕

特別嘉獎積極推行吸引青年投身建造業措施及青年發展措施（如培訓、導師計劃、進修假期、促進使命感活動等）的承建商

Application for Special Award

Contractors who are **eligible for GCA2024** can submit application in PowerPoint to describe their incentives to attract young generation to join the construction industry; and measures for new generation development. Please submit to ArchSD IMU's office or by email **imu@archsd.gov.hk** any time before **31 December 2024**.

特別獎的申請手續

符合 **GCA2024** 評審之列的承建商請提交簡報表述推行吸引青年投身建造業的措施及青年發展的措施，請於 **2024年12月31日** 前郵寄或電郵至建築署綜合管理組 **imu@archsd.gov.hk**

Information of GCA in previous years:
過往環保承建商獎勵計劃的資料:



<https://www.archsd.gov.hk/en/reports/green-and-sustainability.html>



For enquiry,
please contact IMU at 2867 3466
or imu@archsd.gov.hk

歡迎致電 2867 3466
或電郵 imu@archsd.gov.hk 查詢

Thanks!
謝謝!

